
 
Z Á P I S N I C A 

 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč, ktoré sa koná dňa 16. júna 2016. 

 

 

 

Zasadnutie zahájené o 18:15 hod. 

 

 

Navrhnutý program: 
 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

2. Kontrola uznesení 

3. Voľba návrhovej komisie  

4. Záverečný účet obce 

5. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce 

6. 3. zmena rozpočtu obce Dojč na rok 2016 

7. Stanovisko hlavného kontrolóra k 3. zmene rozpočtu na rok 2016 

8. Ţiadosť o úver v ŠFRB na rekonštrukciu Zariadenia pre seniorov 

9. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok roku 2016 

10. Rôzne 

11. Informácia o činnosti starostky 

12. Diskusia  

13. Uznesenia 

14. Záver 

 

Prítomní: 
 

starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 

 

poslanci:  

 Mgr. Zuzana Macková 

 Ing. Andrej Vician 

 Ing. Pavol Zich 

 Ing. Svetlana Šefčíková 

 Bc. Martina Gajarová 

 Katarína Čelústková 

 

 

hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics 

Neprítomní: JUDr. Antónia Mikulíková (ospravedlnená – PN), Bc. Júlia Kozánková, Ing. Peter 

Orság 

Prítomných:  6 

 

Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 

 



 

1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starostka obce PaedDr. Slavomíra Melišová privítala poslancov a občanov prítomných na 5. 

zasadnutí obecného zastupiteľstva Obce Dojč. Vyzýva na doplnenie programu, nikto nemá na 

doplnenie. Starostka dáva návrh  na výmenu bodu 8 a bodu 9. Bod 6 a 7 sa tieţ vymení a zároveň 

stanovisko hl. kontrola k 3. zmene rozpočtu sa ruší a nahradí ho správa kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra.  

 

Návrh uznesenia č. 46/2016/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

program 5. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči  

Hlasovanie: 

Prítomných: 6  za: 6  proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Starostka navrhuje zapisovateľku Klaudiu Habová a overovateľov – Zuzanu Mackovú, Svetlanu 

Šefčíková.  

 

Návrh uznesenia č. 47/2016/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

zapisovateľku a overovateľov zápisnice: Klaudia Habová – zapisovateľka, Zuzana Macková, 

Svetlana Šefčíková – overovatelia  
Hlasovanie: 

Prítomných: 6  za: 6  proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

2. bod programu: Kontrola uznesení 
Starostka číta plnenie uznesení z minulého zastupiteľstva. Konštatuje, ţe VZN s nakladaním 

komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi je zverejnené, ďalej s firmou LADISCO 

nebola ešte uzatvorená zmluva, bude do konca júna 2016, na VÚC nebolo odoslané presmerovanie 

liniek autobus, starostka bude mať na budúci týţdeň cestu do Trnavy, zanesie osobne. Pani 

Kuţlíková a p. Veselý dostali oznámenie, ţe ObZ nesúhlasí s odkúpením pozemku a zároveň aj 

DOLINEČKA dostali oznámenie, ţe ObZ súhlasí.  

 

3. bod programu: Voľba návrhovej komisie 
Starostka navrhuje členov návrhovej komisie – Martinu Gajarová a Andreja Viciana 

 

Návrh uznesenia č. 48/2016/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

návrhovú komisiu v zložení Martina Gajarová, Andrej Vician 

Hlasovanie: 

Prítomných: 6  za: 6  proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

4. bod programu: Záverečný účet obce 

Starostka dáva slovo sl. Hovančíkovej. Ekonómka informuje prítomných, ţe záverečný účet  bol 

včas a riadne zverejnený. Pojednáva o hospodárení za rok 2015, o rozbore príjmov a výdavkov, 

vyčíslení výsledku hospodárenia, tvorbe a pouţití peňaţných fondov, bilancii aktív a pasív, 

prehľad o dotáciách, finančnom usporiadaní vzťahov. Obec nemá schválený programový rozpočet, 

čiţe neriadime sa podľa programov a podprogramov. Najdôleţitejšie je výsledok hospodárenia za 

rok 2015, z príjmov a výdavkov beţného rozpočtu bol prebytok vo výške 80.908,52 €, 



z kapitálových príjmov a výdavkov bol schodok 331.607,66 (prebiehalo viacero akcií) celkovo 

z beţného a kapitálové rozpočtu schodok 250.699,14 €. Tento schodok bol vykrytý príjmami 

finančných operácii. Čiţe hospodárenie k 31.12.2015 vo výške 48.774,41 € (na účtoch obce). 

V zmysle zákona sa musia vyčleniť prostriedky vo výške 46,66 € dotácia dopravné ZŠ, 

nevyčerpané prostriedky od Nadácie SPP vo výške 2.725,00 € freestylové ihrisko, ktoré sa musí 

zúčtovať do konca júna 2016 a vylučuje sa ešte zádrţné voči spoločnosti Construction s.r.o. 

Nadlice vo výške 3.000,00 €. Vylúčením sa dostaneme na sumu 43.002,75 €, navrhuje sa na 

tvorbu rezervného fondu za rok 2015. Záverečný účet obce Dojč za rok 2015 viď. príloha. 

 

5. bod programu: Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce 

Starostka dáva slovo hlavnému kontrolórovi. Ing. Frndalovics konštatuje, ţe záverečný účet obce 

Dojč bol spracovaný v súlade so zákonom č. 583/2004 Z.z. Informuje, ţe obecný majetok sa 

zveľadil o 184.240,00 € a zároveň odporúča v zmysle zákona schváliť bez výhrad a celú sumu 

schváliť do rezervného fondu.  

 

Príchod poslankyne Bc. Júlie Kozánkovej o 18:20 hod.  

 

Návrh uznesenia č. 49/2016/UObZ 

ObZ v Dojči  berie na vedomie: 

stanovisko hlavného kontrolóra obce Dojč k záverečnému účtu obce za rok 2015 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7  za: 7  proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Starostka dáva návrh uznesenia na schválenie 

Návrh uznesenia č. 50/2016/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad za rok 2015.  

Hlasovanie: 

Prítomných: 7  za: 7  proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 51/2016/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

prebytok rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 43.002,75 €.  

Hlasovanie: 

Prítomných: 7  za: 7  proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

6. bod programu:  Správa hlavného kontrolóra o výsledkoch kontroly 

Hlavný kontrolór predkladá správu z vykonanej kontroly ZŠ s MŠ za obdobie od 9.12.2015 do 

14.06.2016. Neboli zistená ţiadne nedostatky. Starostka konštatuje, ţe na základe výkazov nie je 

úplne jasné koľko finančných prostriedkov ide na MŠ, ŠKD a ZŠ, jednoznačná je iba jedáleň. 

Kontrolór hovorí, ţe z faktúr nie je zrejmé kto to platil, odporučil ekonómke na škole, nech na 

kaţdú faktúru napíšu MŠ alebo ZŠ. Odporúča, aby v škôlke písali ţiadanku a tá bude pripojená 

k faktúre. Starostka informuje, ţe sa jej nepáči, ţe sa hovorí, ţe škola dopláca na škôlku. Dohodli 

sa, ţe kaţdého štvrťroka musí škola predkladať hospodárenie.   

 

 

 

 



Návrh uznesenia č. 52/2016/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie 

správu hlavného kontrolóra obce Dojč o vykonaných kontrolách za obdobie od 9.12.2015 do 

14.6.2016. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7  za: 7  proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

7. bod programu: 3. zmena rozpočtu obce Dojč na rok 2016 

Ing. Hovančíková konštatuje, ţe 3. zmena rozpočtu bola prerokovaná na finančnej komisii. 

Informuje, ţe v beţných príjmoch sa upravili granty a transfery zvýšili sa na 297.054,00 €, beţné 

príjmy sú 714.264,00 €, príjmy z finančných operácií sa zvýšili na 38.086,00 €, kapitálové príjmy 

sa navýšili na úroveň 422.899,00 €, čiţe celkové príjmy sú po 3. zmene v sume 1.175.249,00 €. 

Beţné výdavky OcÚ sa zvýšili na sumu 142.500,00 €, kapitola voľby sa zvýšila na 795,00 €, 

transakcie verejného dlhu na 607,00 €, ochrana pred poţiarmi bol iba presun medzi poloţkami 

ostala suma 4.500,00 €, nakladanie s odpadmi na 35.840,00 €, primárne vzdelávanie na sumu 

2.700,00 € (vratky ZŠ), staroba na 15.600,00 €. Celkové beţné výdavky vo výške 685.500,69 €. 

V kapitálových výdavkoch sa dofinancovalo parkovisko vo výške 450,00 (cestná doprava), ďalej 

nakladanie s odpadovými vodami na sumu 212.300,00 € (kanalizácia) presun z poloţky 717001 

realizácia nových stavieb na poloţku 717002 rekonštrukcia a modernizácia stavieb nakoľko je to 

technické zhodnotenie. Kapitola náboţenské a iné spoločenské sluţby sa zvýšili na sumu 1.600,00 

€ (bezbariérový vstup na cintorín). Celkový výdavky vo výške 1.150.474,69 €, predpokladaný 

výsledok hospodárenia 24.774,31 €. 

 

Poslanec Ing. Vician poloţil otázku ohľadom kanalizácie, či je to z účtovného hľadiska 

rekonštrukcia alebo realizácia nových stavieb? Sl. Hovančíková konštatuje, ţe jestvujúca 

kanalizácia to je realizácia nových stavieb, ktorá sa musí zaradiť do majetku a ďalšia vetva sa 

klasifikuje ako technické zhodnotenie čiţe rekonštrukcia a modernizácia aj po odkonzultovaní 

s audítorkou Ing. Urbanovou.  

Starostka informuje, ţe komunikuje s Ing. Novákom ohľadom zmeny opisu prác, nové výkresy 

vymeníme, aby tam nebola čerpačka, doplní sa podtláčka. 

 

Návrh uznesenia č. 53/2016/UObZ 

ObZ v Dojči  súhlasí 

s 3. zmenou rozpočtu obce na rok 2016 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7  za: 7  proti: 0  zdrţali sa: 0 

Starostka konštatuje, ţe potrebujeme mať schválené pouţitie fondu kanalizácie vo výške 

12.300,00 € na spoluúčasť pri budovaní kanalizácie z environmentálneho fondu. Dáva návrh na 

schválenie.  

 

Návrh uznesenia č. 54/2016/ObZ 

ObZ v Dojči  súhlasí 

s pouţitím finančných prostriedkov z fondu kanalizácie vo výške 12.300,00 € na financovanie 

spoluúčasti budovania kanalizácie z Environmentálneho fondu 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7  za: 7  proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

 



9. bod programu: Ţiadosť o úver v ŠFRB na rekonštrukciu Zariadenia pre seniorov 

Starostka informuje, ţe bolo obstarávanie na rekonštrukciu Zariadenia pre seniorov. Išlo by to cez 

ŠFRB. V zákone nie je presne citované, ţe úver zo ŠFRB sa nezarátava do dlhu obce. 

Konzultovala to starostka aj s našou audítorkou Ing. Urbanovou. Audítorka potom upozornila, ţe 

aby sme si dali na to pozor, ţe by sa to nám to malo zarátať do dlhu. Ostatné obce to nezarátavajú 

do dlhu a tvária sa, ţe nemajú úver. Je to dlhodobý úver na 30 – 40 rokov, môţeme mať problémy 

pri kontrole. Otázka či ísť do plnej výšky 896.683,03 € alebo do výšky akej môţeme 456.000,00 €. 

Podmienky na trhu sú najlepšie, výborné na splácanie hovorí poslankyňa Katarína Čelústková. 

Starostka komunikovala  s Ing. Šimlovičovou zo ŠFRB ohľadom zarátavania do dlhu, odpovedala, 

ţe stanovisko musí povedať naša ekonómka. Starostka sa nechce dostať do problému. (Ing. Vician 

konštatuje, ţe ak nám na to prídu budeme v nútenej správe.) Účtovníčka hovorí, ţe kaţdý štvrťrok 

odovzdáva obec výkaz o stave dlhu, koľko má obec dlh sumárne, koľko preklenovaní, a sú tam 

špeciálne riadky a jeden z nich je ŠFRB, pokiaľ sa rozhodneme do toho ísť, účtovníčka to musí 

automaticky vykazovať. Poslankyňa Ing. Šefčíková konštatuje, ţe budovy v starej škôlke sa 

opotrebúvajú, peniaze sa tam vráţajú a hlavne, aby sme sa zamýšľali nad financiami. Starostka 

informuje, ţe do záloţného práva nemôţeme dať revitalizáciu ani verejné osvetlenie. Strhla sa 

búrliva debata.  

Starostka dáva návrh uznesenia na celú výšku financií na rekonštrukciu.  

 

Starostka číta uznesenie 

Návrh uznesenia č. 55/2016/UObZ 

ObZ v Dojči  súhlasí s: 

1. podaním ţiadosti o úver na Štátny fond rozvoja bývania na účel U 303 - rekonštrukciu 

objektov bývalej materskej školy na  „Prestavba, prístavba MŠ na Zariadenie pre 

seniorov“, stavebné povolenie: SOÚ-37/2016-MUC zo dňa 11.2.2016. Stavba bude 

umiestnená na parc. č. 304/6, 304/7, 304/8, 304/9. Zodpovedná projektantka: Ing. Iveta 

Kopecká, stavebný dozor: Pavol Skala. 

2. investičným zámerom obce Dojč a spôsobom jeho financovania:  

celková výška rekonštrukcie: 896 683,03 €  

z toho úver zo ŠFRB vo výške: 717 346 €  

z toho vlastné zdroje vo výške 179 337,03  

3. zabezpečením záväzku vo forme zaloţenia nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Dojč – 

nehnuteľnosti kultúrny dom – parc. č.33/2, obecný úrad – parc. č.366, obecná bytovka – 

parc. č. 2366/3  

4. zapracovaním   finančných prostriedkov v rozpočte obce na zabezpečenie splátok úveru 

v rozpočte obce tak, aby bolo zabezpečené splácanie poskytnutého úveru po celú dobu 

splatnosti úveru 

5. poskytovaním sluţieb v zariadení sociálnych sluţieb najmenej po dobu 40 rokov, 

6. zriadením záloţného práva na zariadenie sociálnych sluţieb v prospech ŠFRB vrátane 

pozemku pod zariadením sociálnych sluţieb par.č. 304/6, 304/7, 304/8, 304/9 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7  za: 6  proti: 0  zdrţali sa: 1 (Ing. Vician) 

 

8. bod programu: Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok roku 2016 

Hlavný kontrolór predkladá plán kontrolnej činnosti na 2. polrok roku 2016. Do kontrolnej 

činnosti má zahrnuté zosúladenie daní, úplnosť účtovných dokladov, stanovisko k rozpočtu, 

ostatná kontrolná činnosť podľa návrhov obecného zastupiteľstva, školenie, účasť na konferencii 



hlavných kontrolórov.  

 

Návrh uznesenia č. 56/2016/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Dojč na II. polrok 2016. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7  za: 7  proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

10. bod programu: Rôzne 

Starostka informuje, ţe zmena územného plánu v roku 2013 sa robila na základe ţiadosti OMS, p. 

Petrlu, p. Kutlaka. Kaţdé štyri roky by sme si mali prejsť územný plán pre kontrolu. Starostka s p. 

Mikulíkovou mali stretnutia s majiteľmi pozemkov na záhumeniciach, nevedeli sa dohodnúť, 

nakoniec p. Trštiansky dal návrh, či by bolo moţné, ţe by pozemky vykúpil a urobil inţinierske 

siete, na m2 cca 20,00 € - 23,00 €. Majitelia pozemkov na to pristúpili. Pán Trštiansky mal 

stretnutie s p. Ţilínkom.  Zistilo sa, ţe cesta na Záhumeniciach je naplánovaná súbeţne s cestou 

s uličkami, chceme zmeniť, aby ulice išli súbeţne so školou, v územn. pláne je zakomponované 

medzi p. Konečným a p. Petrlovi park, pozemky p. Paťa Drinku, p. Skačana nie sú v územnom 

pláne určené ako bytové, bunkošové humno – cesta tieţ nie je naplánovaná, taktieţ cesta pri 

potoku pri Kozánkových. Pán Kutlák chce zapracovať zmenu účelu zóny z priemyselných 

a skladových priestorov na územie bytové. Starostka informuje, ţe ešte bude verejná diskusia, aby 

sme všetky pripomienky zapracovali do dodatku č. 2. Budeme ţiadať ľudí čo chcú zapracovať 

zmeny do územného plánu aby sa finančne podieľali. Zmena územného plánu cca 6.000,00 €.  

 

Návrh uznesenia č. 57/2016/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí so začatím konania na úprave územného plánu obce Dojč 
v zmysle § 31 ods. 4 zákona 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku (stavebný 

zákon) v znení zmien a doplnkov s doplnením a zosúladením územného plánu obce Dojč z roku 

2009 z dôvodu zosúladenia územno-technického vyuţitia územia nasledujúcich lokalít: 

A1 zmena smeru miestnych komunikácií, prehodnotenie zelenej zóny 

A0 prehodnotenie zelenej zóny 

B1 vytvorenie miestnej komunikácie pri potoku, nie stredom územia 

E2 vytvorenie miestnej komunikácie a chodníka (par.č. 304/2) 

E6 zmena účelu časti zóny  - územie občianskej vybavenosti na území bývania 

M zmena účelu zóny – z priemyselných a skladových priestorov  na územie bývania 

Zmene územného plánu bude predchádzať verejná diskusia so zostavovateľom dodatku č. 2. 

V prípade zmeny územného plánu na základe ţiadosti podnikateľského subjektu či obyvateľa, 

bude sa tento podieľať na finančnom krytí dodatku č. 2. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7  za: 7  proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Starostka konštatuje, ţe cesta pri Kozánkových o nej sa hovorilo, ale stále sme nemali uznesenie 

na základe geometrického plánu.  

Pani Kubíková má otázku, či sa tam bude robiť kanalizácia a vodovod? Starostka, ţe nie, bude to 

iba miestna komunikácia, ktorá sa bude vykupovať za 1 €. 

Návrhová komisia dáva návrh uznesenia.  

 

 



Návrh uznesenia č. 58/2016/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí  
s odkúpením pozemkov pod cestu v zmysle odčlenenia GP č. 29/2015 z 10.09.2015. Jedná sa o 

novoutvorené parcely označené ako parcela č. 36/4, 41/4, 42/4, 47/4, 48/4, 52/4, 53/5 a 58/4, 

všetko v celosti 1/1 v katastrálnom území Dojč. Kúpna cena za prevádzané nehnuteľnosti bola 

medzi účastníkmi zmluvy dohodnutá symbolická v sume 1,- €, slovom jedno euro za pozemok - 

parcelu, t.j. v prípade, ak má viac spoluvlastníkov vo vlastníctve jednu parcelu,  obdrţia kúpnu 

cenu spolu 1 euro za celú parcelu. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7  za: 7  proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Pani starostka informuje, ţe máme poţiadavky zo strany obyvateľov na kosenie pozemkov, teda 

chceli by sme to zahrnúť do sadzieb poplatkov ako poplatok za kosenie. Začala diskusia ohľadom 

kosenia. Nakoniec hl. kontrolór navrhol aby sa prijalo uznesenie iba tej dotyčnej osobe, ktorá si 

o to písomne poţiadala.  

  

Návrh uznesenia č. 59/2016/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

poplatok vo výške 0,10 €/m2 za pokosenie súkromného pozemku pani Krčmárovej zamestnancami 

obce, pričom pokosený porast bude aj odvezený. Pokosenie porastu sa uskutoční aţ po úhrade 

poplatku. Veľkosť pozemku bude skúmaná na kataster portáli. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7  za: 7  proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Starostka predkladá ţiadosť od dobrovoľného hasičského zboru Dojč o povolenie hasičskej súťaţe 

a tanečnej zábavy dňa 6.8.2016 od 19,00 hod. do 02,00 hod. Ţiadosť v prílohe zápisnice.  

 

Návrh uznesenia č. 60/2016/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí  
s nočnom hasičskou súťaţou a tanečnou zábavou dňa 6.8.2016 v čase od 19,00 do 02,00 rannej 

hodiny nesledujúceho dňa na ihrisku.  

Hlasovanie: 

Prítomných: 7  za: 7  proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

Na obce prišla ţiadosť od Agro Bistava s.r.o., Bratislava o stanovisko k čisteniu pozemkov od 

náletových drevín s obvodom kmeňa do 40 cm. Starostka komunikovala so ŢP a dá sa tam 

kontrola aby sa nevyrezali dobré stromy. Ak im dáme súhlas musíme pomerať, odfotiť všetky 

stromy. Dáme tam štátnu ochranu prírody ako dozor.  

 

11. bod programu: Informácia o činnosti starostky 

- pripravovala podklady na kanalizáciu, informuje, ţe sa overovala projektová dokumentácia 

- starostka vybavovala na katastri LV a mapy k revitalizácii a k trafostanici na Záhumeniciach, 

k revitalizácii sa musí kaţdého pol roka posielať správa 

- komunikácia so ŠFRB ohľadne úveru 

- opravovalo sa verejné wc – stálo to 80,00 € (bol tam problém s čistením wc, utrhnuté madlo – 

rieši sa to cez poistnú udalosť) 

- stretnutie s p. Šimkom 



- stretnutie s p. Tršťanským ohľadom pozemkov na Záhumeniciach 

- na matičnom plese bol prezentovaný dojčanský kroj a dojčanské pesničky 

- zúčastnila sa s p. Jozefom Kozánkom a Stanislavom Kozánkom školenia DHZ, stretnutie 

s prezidentom DHZ 

- nakúpený materiál na bezbariérový vstup na cintorín 

- stretnutie s p. Hílkom ohľadom nábytku, ruší učebne, ktoré mal v autoškole 

- od 1.6. do 10.6. mala starostka dovolenku 

- starostka ďakuje kultúrnej komisii za prípravu a zvládnutie MDD 

- informuje, ţe zajtra sa budú distribuovať obecné noviny 

- konštatuje, ţe v pondelok bol prietrţ mračien, najprv riešila starostka p. Blaţeka, ţe majú veľa 

vody, potom volal niekto z kolónie, ţe je tam 30 cm vody. Starostku sklamali hasiči, nakoľko jej 

neverili, musela znovu volať a prišli aţ po 20 minútach, skôr boli u nás na pomoc dobrovoľní 

hasiči zo Šajdíkových Humeniec, vodou bola vymleté cesty, cestári dali makadam, drť 

- momentálne sa prechádza cintorín, hrobové miesta, zistili sme, ţe mnohé zmluvy nie sú uhradené 

- išli výzvy na zaburinenie p. Brenkusovi, p. Kubíkovi Pavlovi a Jozefovi, p. Kočisovej  

- starostka zároveň pozýva na kultúrne slávnosti Mikroregiónu Šaštínsko, je to v nedeľu, začiatok 

o 14 hod., naša obec bude prezentovaná pred 17,00 hod.  

 

Návrh uznesenia č. 61/2016/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie 
Správu o činnosti starostky od 19.05. do 16.06.2016 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7  za: 7  proti: 0  zdrţali sa: 0 

 

12. bod programu: Diskusia 

Starostka otvára diskusiu. Pani Anna Masaryková má otázku, či sa s tým začne niečo robiť u nich 

aby neboli vyplavovaný. Starostka hovorí, ţe tá prietrţ mračien išla cez agáči, jediná moţnosť 

pozrieť najniţšie miesto, kto tam vlastní pozemky, spravila sa zámena pozemkov, vybágrovalo by 

sa to p. Kutlák je ochotný poskytnúť techniku. Pani Masaryková chce „pochváliť“ cestárov, ţe 

včera striekali hlavnú cestu a vodu nasmerovali presne k nim do uličky.... 

Pani Chropúvková informuje, ţe pri jednote je plný kontajner na šatstvo, či by sa im nedalo vedieť 

aby ho odviezli a či by sa nedalo pokosiť pri Golianových v jarku.  

Pán Rehák otázka kedy bude chodník k mostu, informuje, ţe na Záhumeniciach tá zem má 

trojročný cyklus, bola plánovaná bytová výstavba za ihriskom 26 bytových jednotiek p. Krahulec 

a nič sa nedeje. Starostka informuje, ţe p. Krahulec čaká na zápis pozemkov na list vlastníctva, 

potom bude budovať inţinierske siete a predávať. A ešte otázka p. Reháka ako sa budú riešiť 

nedoplatky na DzN r. 2010, 2011, hovorí ţe ľudia uţ neopatrujú bločky o zaplatení, a pýta sa či to 

máme znovu platiť, kde bol vtedy hlavný kontrolór? A ako dopadol audit? Starostka konštatuje, ţe 

v audite bolo signalizované, ţe niečo nie je v poriadku s daňami, teraz robíme kontrolu, podľa 

zákona nemôţeme odpustiť nedoplatky, ale starostka hovorí, ţe určite to ľudia nemusia platiť, ide 

hlavne o to aby sme mohli potvrdenky posúvať na kriminálnu políciu ako dôkaz. A zároveň 

ďakuje obyvateľom, ţe ešte stále nosia potvrdenky, dňa 16.4.2016 bolo vznesené obvinenie. Spis 

na polícii je otvorený a starostka nebude ţiadať aby dane znovu ľudia zaplatili. Starostka ukončila 

diskusiu.  

 

13. bod programu: Uznesenia 

Uznesenia sa nečítajú.  

 



 

14. bod programu: Záver 

Starostka ukončuje zasadnutie obecného zastupiteľstva. Zasadnutie ukončené o 20,27 hod.  

Starostka praje príjemnú dovolenku poslancom a prítomným. Najbliţšie stretnutie bude v auguste.  

 

 

 

Zapisovateľka: Klaudia Habová ................................................................................. 

 

 

 

Overovatelia: Mgr. Zuzana Macková ................................................................................. 

 

 

 

                       Ing. Svetlana Šefčíková ................................................................................ 

 

 

 

Starostka obce: PaedDr. Slavomíra Melišová   ................................................................................ 

 

 

 

 

 

 

 

 


